
Protokół 
z IV sesji Rady Gminy Pawłowice 

z dnia 27 stycznia 2015 r. 

Czwarta sesja Rady Gminy Pawłowice odbyła się w sali narad Urzędu Gminy, uczestniczyli 
w nieJ radni, Wójt Franciszek Dziendziel, kierownicy referatów i jednostek 
organizacyjnych Urzędu Gminy, sołtysi, zainteresowani tematyką sesji mieszkańcy. Lista 
obecności radnych stanowi zał. nr 1 do protokołu, lista gości - zał. nr 2 do protokołu. 

Ad. 1 
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Aleksander Szymura, witając zebranych 
radnych oraz gości. Na podstawie listy obecności radnych stwierdził prawomocność obrad 
- obecni byli wszyscy radni. 

Ad. 2 
Przewodniczący Rady przedstawił zebranym porządek obrad, jaki radni otrzymali wraz 
z zawiadomieniem o sesji oraz był podany do publicznej wiadomości, po czym zwrócił się 
z pytaniem, czy ktoś wnosi uwagi do przedstawionego porządku obrad. 
Realizowano następujący porządek: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności; 
2. Przedstawienie porządku obrad; 
3. Przyjęcie protokołu z III sesji Rady Gminy Pawłowice z dnia 30.12.2014 r.; 
4. Przedstawienie wykazu pism skierowanych do Rady Gminy w okresie 

międzysesyjnym; 

5. Informacja o działalności Urzędu Gminy i jednostek organizacyjnych w okresie 
międzysesyjnym; 

6. Informacja o pracach komisji stałych Rady Gminy w okresie międzysesyjnym; 
7. Interpelacje radnych; 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 

2015-2018; 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Pawłowice na 2015 r.; 
10. Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz zasad ich zbywania 

i wykupu; 
11. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty targowej; 
12. Podjęcie uchwały w sprawie poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego 

w drodze inkasa; 
13. Podjęcie uchwały w sprawie zgody na zawarcie kolejnych umów najmu i dzierżawy 

zawartych na czas oznaczony do 3 lat; 
14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy 

w trybie bezprzetargowym na okres 10 lat; 
15. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej 

położonej na terenie Golasowic i Jarząbkowic; 
16. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części działki nr 1625/77 położonej 
w Warszowicach w gminie Pawłowice; 

17. Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów drugiego etapu postepowania 
rekrutacyjnego do przedszkoli publicznych prowadzonych przez gminę Pawłowice 
oraz określenia dokumentów niezbędnych do potwierdzania tych kryteriów; 

18. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Pawłowice nr X/73/95 
z dnia 21 kwietnia 1995 r. 

19. Wolne głosy i wnioski; 
20. Zakończenie obrad. 



Ad.3 
Przewodniczący poinformował, że protokół z III sesji Rady Gminy z dnia 
30 grudnia 2014 r. był wyłożony do wglądu w biurze Rady oraz na sali narad przed sesją. 
Spytał, czy ktoś wnosi uwagi lub poprawki do protokołu - uwag ani poprawek nie 
zgłoszono. W związku z tym Przewodniczący zawnioskował o przyjęcie protokołu bez 
czytania jego treści na sesji. Protokół z III sesji Rady Gminy Pawłowice został przyjęty 
bez czytania - jednogłośnie 15 głosami za. 

Ad.4 
Następnie Przewodniczący przedstawił wykaz pism, jakie wpłynęły do Rady Gminy 
w okresie międzysesyjnym. Wykaz stanowi zał. nr 3 do protokołu. 

Ad.5 
W tym punkcie przystąpiono do składania informacji o działalności międzysesyjnej Urzędu 
Gminy i jednostek organizacyjnych. 
Wójt poinformował, że informacje będą składać kierownicy referatów i jednostek 
organizacyjnych. Na wstępie jednak podał najważniejsze sprawy: 
- poinformował, że wpłacono dla JSW S.A 8 mln zł. z tytułu długu wobec tej Spółki, 
pozostała jeszcze kwota kolejnych 8 mln zł., 700 tys. zł. skompensowano; 
- jeśli Rada przyjmie uchwałę w sprawie obligacji to je wyemitujemy i zwrócimy dług, 
a potem będziemy spłacać kredyt, wszystko będzie uzależnione od wysokości 
oprocentowania; 
- w zakresie spraw oświatowych mamy wszystko przygotowane do ogłoszenia 
przetargów na przedszkole niepubliczne i szkołę zawodową; 
- Centrum Kultury - 31 stycznia budynek będzie gotowy do przeprowadzania odbiorów; 
- 30 stycznia odbędzie się spotkanie z GDDKiA w sprawie organizacji ruchu w związku 
z budową obwodnicy, w sprawie skrzyżowania DK 81 z ul. Pszczyńską i Stawową 
w Warszowicach i dróg gospodarczych; 

- Wójt podziękował za udział w „Marszu Śmierci" . 
Następnie kierownicy referatów i jednostek organizacyjnych przedstawiali informacje 
o działalności międzysesyjnej i realizowanych zadaniach przez: 
- Referat Organizatorski i Informatyki, 
- Referat księgowości i Budżetu, 
- Referat Podatków i Opłat, 
- Referat Infrastruktury Komunalnej 
- Referat Gospodarki Przestrzennej, Geodezji i Mienia 
- Referat Ochrony Środowiska i Rolnictwa, 
- Referat Spraw Obywatelskich, 
- Referat Promocji i Integracji Europejskiej, 
- Gminny Zakład Wodociągów i Kanalizacji 
- Gminny Zespół Komunalny 
- Gminny Zespół Oświaty 
- Gminny Ośrodek Sportu 
- Ośrodek Pomocy Społecznej 
- Gminny Ośrodek Kultury 
- Gminna Biblioteka Publiczna 
Informacje z poszczególnych referatów zostały zawarte w załączniku nr 16 stanowiącym 
materiały pod obrady. 
W tym miejscu Wójt F. Dziendziel i Przewodniczący Rady A. Szymura złożyli 
podziękowania Panu Kazimierzowi Kiełkowskiemu, który zakończył pełnienie funkcji 
sołtysa Jarząbkowic. 

Ad.6 
Przewodniczący Rady przedstawił informację o tematyce wspólnego posiedzenia Komisji 
Gospodarki i Mienia Komunalnego z Komisją Działalności Społecznej, które odbyło się 
w dniu 20 stycznia 2014 r. 



Informacje o tematyce posiedzeń oddzielnych w dniu 20 stycznia 2015 r. przedstawili: 
- Przewodniczący Komisji Działalności Społecznej - Zbigniew Dusza, 
- Przewodnicząca Komisji Gospodarki i Mienia Komunalnego - Barbara Serówka, 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej A. Tyszko przedstawił informację o tematyce 
posiedzenia Komisji, odbytego w dniu 8 stycznia 2015 r. , kolejne posiedzenie odbędzie 
się 28 stycznia 2015 r. 
Informacja o pracach Komisji stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

Ad.7 
Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie miedzy sesjami nie zgłoszono żadnej 
interpelacji. 

Ad.8 
Skarbnik Gminy Agnieszka Kempny przedstawiła projekt zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Gminy Pawłowice w celu dostosowania do projektu zmiany uchwały w sprawie 
budżetu Gminy Pawłowice na 2015 rok, zaktualizowania danych w zakresie przedsięwzięć 
wieloletnich oraz zaktualizowania prognozowanych budżetów kolejnych lat 

..-...._. spowodowanych zmianami budżetu na 2015 rok. Ponadto, w związku ze zmianami 
wynikającymi z projektu uchwały w sprawie em1sJ1 obligacji komunalnych 
przygotowanych na obecną sesję zachodzi konieczność aktualizacji informacji zawartych 
w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Pawłowice, i tak: 
W załączniku nr 1 „Wieloletnia Prognoza Finansowa" wprowadza się : 
1. Wydłuża się czasokres przedstawiony w załączniku z lat 2015-2018 na lata 2015-2025 
w związku z ustaleniem czasu wykupu obligacji komunalnych emitowanych przez Gminę 
na lata 2018-2025, 
2. Wartości liczbowe wynikające z projektu uchwały Rady Gminy w sprawie zmian 
w budżecie przygotowanej na sesję styczniową Rady Gminy, 
3. W 2015r. wprowadza się przychody na kwotę 30 OOO 000,00 zł z tytułu obligacji 
komunalnych emitowanych przez Gminę oraz zwiększa rozchody ( spłaty kredytu) 
o kwotę 2 OOO 000,00 zł, 
4. Zwiększa się planowaną kwotę długu na koniec 2015 roku o kwotę 28 OOO 000,00 zł 
poprzez: 
- zwiększenie kwoty długu z tytułu emisji obligacji na kwotę 30 OOO 000,00 zł, 
- zwiększenie spłaty kredytu o kwotę 2 OOO 000,00 zł. 

Planowana kwota długu na koniec 2015 roku będzie wynosić 30 OOO 000,00 zł, jego 
spłata nastąpi w latach 2018-2025 z planowanej nadwyżki budżetowej. 
Wynik budżetu, który w roku 2015 stanowi deficyt w kwocie 26 OOO 000,00 zł. 
finansowany będzie przychodami zwrotnymi. W latach 2016 i 2017 budżet Gminy osiąga 
równowagę budżetową, od 2018 roku do 2025 roku planuje się nadwyżkę budżetową, 
która zostanie przeznaczona na spłatę długu. 
Ponadto zgodnie z art. 244 ustawy o finansach publicznych, do łącznej kwoty spłat 
kredytów w danym roku dodaje się przypadające do spłaty kwoty zobowiązań związku 
współtworzonego przez Gminę. Gmina Pawłowice współtworzy taki związek 
z Międzygminnym Związkiem Komunikacyjnym w Jastrzębiu Zdroju, który poręczył 
kredyt zaciągnięty przez PKM Sp. z o.o na kwotę 2 250 000,00 zł. Udział Gminy we 
wpłatach na rzecz MZK wynosi 7,07%. Wobec tego w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
w poz.9.3 „Kwota zobowiązań związku ... " wpisano kwotę 159 075,00 zł. 
W całym okresie objętym Wieloletnia Prognozą Finansową Gmina Pawłowice spełnia 
relacje, o których mowa w art. 242-244 ustawy o finansach publicznych. 
W załączniku nr 2 „Wykaz przedsięwzięć do WPF" wprowadza się następujące zmiany: 
1. W zakresie wydatków majątkowych na programy, projekty lub zadania pozostałe: 
a) w przedsięwzięciu „Budowa stacji uzdatniania wody w Gminie Pawłowice"- zwiększa się 

o kwotę 17 000 000,00 zł wydatki planowane w 2015 roku, łączne nakłady finansowe 
i limit zobowiązań, 



b) w przedsięwzięciu" Przebudowa ul. Grzybowej w Pawłowicach"- zmniejsza się o kwotę 
100 000,00 zł wydatki planowane w 2015 roku, łączne nakłady finansowe i limit 
zobowiązań. 
Po tych wyjaśnieniach przystąpiono do glosowania projektu uchwały. 
Uchwała nr IV/17/2015 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Gminy Pawłowice - została przyjęta jednogłośnie - 15 głosami za. Uchwała 
stanowi zał. nr 5 do protokołu. 

Ad.9 
Kolejny temat dotyczył zmian w budżecie gminy na 2015 rok. Skarbnik poinformowała, 
że zmiany wynikają z: 
1. Projektu uchwały w sprawie emisji obligacji - przedstawienie rozwiązań w budżecie 
gminy przy zmniejszenie dochodów bieżących i emisji obligacji; 
2. Utworzenia zadania inwestycyjnego pn. „Budowa zajezdni przy ul. Zjednoczenia 
w Pawłowicach" - kwota 100 000,00 zł (Dz. 600-60016-6050) - zadanie inwestycyjne 
jednoroczne; 
Tu zmniejszyć zadanie - „Przebudowa ul. Grzybowej w Pawłowicach" - zadanie WPF 
o kwotę 100 000,00 zł (Dz. 600-60016-6050) 
3. Zwiększenia wydatków w Dz. 757 na obsługę długu tj, odsetki od kredytu w bieżącym 
rachunku, od obligacji o kwotę 490 000,00 zł (Dz. 757-75702-8110) , tak więc tu : 
- zmniejszyć wydatki z rozliczenia poręczeń dla LGD o kwotę 40.000,00 zł 
(Dz. 757-75704-8020), 
- zmniejszyć wydatki bieżące w Dz. 750 Administracja publiczna na łączną kwotę 
450 000,00 zł, w tym: 

rozdz. 75023 o kwotę 250 000,00 zł (Urząd Gminy) 
rozdz. 75075 o kwotę 100 000,00 zł (Promocja) 
rozdz. 75095 o kwotę 100 000,00 zł (Podatki). 

W powyższej sprawie nikt nie zabrał głosu w dyskusji, przystąpiono do glosowania 
projektu uchwały. 
Uchwała nr IV /18/2015 w sprawie zmiany uchwały Nr III/9/2014 Rady Gminy 
Pawłowice w sprawie uchwalenia budżetu gminy Pawłowice na 2015 rok -
została podjęta jednogłośnie - 15 głosami za. Uchwała stanowi zał. nr 6 do 
protokołu. 

Ad. 10 
Skarbnik Gminy Agnieszka Kempny przedstawiła projekt uchwały w sprawie emisji 
obligacji komunalnych. Poinformowała, że w z uwagi na ze zmianą orzecznictwa 
dotyczącą prowadzenia procedury podatkowej i przewidywanej i związanej z tym korekty 
dochodów bieżących z tytułu podatku od nieruchomości, powodującej znaczne 
zmniejszenie tego źródła dochodów, proponuje się podjąć uchwałę o emisji obligacji 
komunalnych przez Gminę na pokrycie planowanego deficytu budżetu. 
Temat był omawiany szczegółowo na posiedzeniach Komisji gospodarki i Mienia 
Komunalnego oraz Komisji Działalności Społecznej w dniu 20 stycznia br i uzyskał 
pozytywną opinię. Po tej informacji Skarbnik odczytała treść projektu uchwały. 
Uchwała nr IV/19/2015 w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz zasad ich 
zbywania i wykupu - została podjęta przez Radnych jednogłośnie 15 głosami 
za. Uchwała stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

Ad. 11 
Kierownik Ref. Podatków i Opłat Karina Staroń poinformowała, że Rada Gminy może 
zarządzić pobór opłaty targowej w drodze inkasa. Ponadto do kompetencji rady gminy 
należy wyznaczenie inkasentów i określenie wysokości wynagrodzenia za inkaso. 
W związku ze złożoną przez jednego z inkasentów rezygnacją z pełnionej funkcji 
inkasenta oraz wyborem nowego sołtysa, który również będzie pełnił funkcje inkasenta, 
niniejszą uchwałą określono inkasentów dokonujących poboru opłaty targowej. Określono 
również terminy płatności inkasa oraz wysokość wynagrodzenia za inkaso. Projekt 
uchwały uzyskał akceptacje Komisji Rady. 



Uchwała nr IV /20/2015 w sprawie opłaty targowej została przyjęta 14 głosami 
za, przy 1 głosie wstrzymującym. Uchwała stanowi zał. nr 8 do protokołu. 

Ad. 12 
Dalej K. Staroń poinformowała, że rada gminy może również zarządzić pobór podatku 
od nieruchomości, rolnego i leśnego w drodze inkasa. Ponadto do kompetencji rady 
gminy należy wyznaczenie inkasentów i określenie wysokości wynagrodzenia za inkaso. 
W związku ze złożoną przez jednego z inkasentów rezygnacją z pełnionej funkcji 
inkasenta oraz wyborem nowego sołtysa, który również będzie pełnił funkcje inkasenta, 
niniejszą uchwałą określono inkasentów dokonujących poboru podatku od nieruchomości, 
podatku rolnego, oraz podatku leśnego od osób fizycznych. Terminy płatności inkasa oraz 
wysokość wynagrodzenia za inkaso pozostają bez zmian. Projekt uchwały również został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisje Rady. 
Uchwała Nr IV/22/2015 w sprawie poboru podatku od nieruchomości, rolnego i 
leśnego w drodze inkasa - została podjęta jednogłośnie - 15 głosami za. 
Uchwała stanowi zał. nr 9 do protokołu. 

Ad. 13 
Kierownik Ref. Gospodarki Przestrzennej, Geodezji i Mienia Tyberiusz Zawadzki 
poinformował, ze zgodnie z art. art. 18 ust. 2 pkt. 9 lit a ustawy z dnia 8 marca 1990 r. 
o samorządzie gminnym, wydzierżawianie lub wynajmowanie nieruchomości na czas 

oznaczony dłuższy niż 3 lata oraz zawieranie umów, w przypadku gdy po umowie 
zawartej na czas oznaczony do 3 lat strony zawierają kolejne umowy, których 
przedmiotem jest ta sama nieruchomość, wymagana jest zgoda rady gminy. Ponieważ 
dotychczasowe umowy dzierżawy nieruchomości wykazane w załączniku numer 1 
oraz umowy najmu lokali wykazane w załączniku numer 2 do niniejszej uchwały 

wygasają w najbliższym okresie, a strony powyższych umów ubiegają się o ich 
przedłużenie, podjęcie przedmiotowej uchwały jest konieczne dla umożliwienia Wójtowi 
Gminy zawarcia kolejnych umów. Projekt uzyskał pozytywne opinie Komisji Rady. 
Uchwała Nr IV /23/2015 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych 
umów najmu i dzierżawy zawartych na czas oznaczony do 3 lat została podjęta 
jednogłośnie 15 głosami za. Uchwała stanowi zał. nr 10 do protokołu. 

Ad. 14 
Kolejny projekt uchwały przedstawiony przez T. Zawadzkiego dotyczył wyrażenia zgody 
na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy dzierżawy na okres 10 lat, nieruchomości 
zabudowanej budynkiem Centrum Kultury w Pawłowicach, oznaczonej numerami działek 
1921/72, 2127/61, 2126/61,2125/61, mapa 3, obręb Pawłowice, na rzecz Gminnego 
Ośrodka Kultury w Pawłowicach. Dodał, iż podjęcie przedmiotowej uchwały jest zasadne, 
gdyż: 

istnieje konieczność uregulowania prawnego korzystania z wyżej określonej 
nieruchomości przez Gminny Ośrodek Kultury w Pawłowicach, 
- brak jest regulacji odnośnie bezprzetargowego zawierania umów dzierżaw w uchwale 
Rady Gminy Pawłowice nr XIII/166/2008 z dnia 14.03.2008 r. ogłoszonej w Dzienniku 
Urzędowym Województwa Śląskiego nr 78 poz. 1714 z dnia 29.04.2008 r. w sprawie 
zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub 
wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony. Projekt 
uzyskał akceptacje Komisji Rady. 
Uchwała Nr IV /23/2015 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy 
dzierżawy w trybie bezprzetargowym na okres 10 lat została przyjęta 
jednogłośnie - 15 głosami za. uchwała stanowi zał. nr 11 do protokołu. 

Ad. 15 
Dalej T. Zawadzki poinformował, że przedmiotem kolejnego projektu uchwały jest 
wyrażenie zgody na zbycie w drodze przetargowej kompleksu działek nr 484/15, 459/7, 
133/3 o łącznej powierzchni 0,3430 ha stanowiących własności Gminy Pawłowice 
położonych w okolicach OSP Golasowice przy drodze powiatowej ul. Kraszewskiego 



w Golasowicach. Przypomniał, że Rada Gminy Pawłowice uchwałą z dnia 24.12.2012 r. 
wyraziła zgodę na przeznaczenie do sprzedaży działki 484/15. W trakcie 
przygotowywania nieruchomości do sprzedaży wpłynął wniosek właściciela nieruchomości 
sąsiedniej tj. działki bez dostępu do drogi publicznej 133/3 o umożliwienie dojazdu przez 
działkę 484/15. Komisja Rady Gminy postanowiła, iż Gmina wykupi działkę nr 484/15 
i po zmianie mpzp dla Golasowic i Jarząbkowic zostanie przeznaczony cały kompleks do 
sprzedaży ponieważ w międzyczasie Gmina nabyła również w drodze decyzji Wojewody 
Śląskiego działkę 459/7. Zgodnie z uchwałą Rady Gminy Pawłowice nr XIII/166/2008 
z dnia 14.03.2008 r. zbywanie nieruchomości wymaga każdorazowej zgody Rady Gminy 
wyrażonej w formie uchwały. Temat był omawiany przez Komisję Gospodarki 
i Mienia Komunalnego i został pozytywnie zaopiniowany. 
Uchwała Nr IV /24/2015 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 
gruntowej położonej na terenie Golasowic i Jarząbkowic - została przyjęta 
jednogłośnie 15 głosami za. Uchwała stanowi zał. nr 12 do protokołu. 

Ad. 16. 
Ponownie T. Zawadzki przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części sołectwa Warszowice zatwierdzonego Uchwałą 

_..-.._ Nr XXIV/340/2005 Rady Gminy Pawłowice z dnia 15 kwietnia 2005 r. ogłoszoną 

w Dzienniku Urzędowym Województwa Śląskiego Nr 65, poz.1670 z dnia 24 maja 2005 r. 
W związku z zamiarem budowy stacji uzdatniania wody na działce nr 1625/77, położonej 
w sołectwie Warszowice oraz zapisami w w/w obecnie obowiązującym miejscowym planie 
zagospodarowania przestrzennego uniemożliwiającymi realizację w/w inwestycji, należy 
przystąpić do zmiany planu. Lokalizacja stacji uzdatniania wody na w/w nieruchomości 
jest uzasadniona z uwagi na to, iż działka jest własnością Gminy Pawłowice. Ponadto 
budowa geologiczna gruntu jest korzystna i nie trzeba dodatkowych nakładów na jego 
wzmocnienie w przeciwieństwie do pierwotnie zakładanej lokalizacji na innej działce. 
Projekt uchwały również uzyskał pozytywną opinię Komisji Gospodarki i Mienia 
Komunalnego. 
Uchwała Nr IV /25/2015 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla części działki nr 1625/77 
położonej w Warszowicach w gminie Pawłowice - została przyjęta jednogłośnie 
15 głosami za. Uchwała stanowi zał. nr 13 do protokołu. 

Ad. 17 
Dyrektor Gminnego Zespołu Oświaty Jan Figura poinformował, że z dniem 1 stycznia 
2014 r. weszła w życie nowelizacja ustawy o systemie oświaty, która wprowadziła 
jednolite zasady rekrutacji do przedszkoli oraz klas pierwszych szkół różnego typu. 
Nowelizacja nakłada na organ stanowiący obowiązek ustalenia tzw. dodatkowych 
kryteriów rekrutacyjnych, które znajdą swoje zastosowanie w procesie rekrutacji 
wówczas, gdy pozostaną wolne miejsca po zastosowaniu kryteriów określonych 
w ustawie. Projekt uchwały reguluje kwestie związane z rekrutacją do przedszkoli 
w przypadku przyjęć na wolne miejsce i został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję 
Działalności Społecznej. 
Uchwała Nr IV /26/2015 w sprawie określenia kryteriów drugiego etapu 
postepowania rekrutacyjnego do przedszkoli publicznych prowadzonych przez 
gminę Pawłowice oraz określenia dokumentów niezbędnych do potwierdzania 
tych kryteriów - została przyjęta jednogłośnie 15 głosami za. Uchwała stanowi 
zał. nr 14 do protokołu. 

Ad. 18 
Kierownik Ref. Spraw Obywatelskich Małgorzata Sklanny przedstawiła projekt uchwały 
uchylającej uchwałę określającą dni i godziny otwierania i zamykania zakładów 
gastronomicznych i usługowych na terenie gminy Pawłowice. Poinformowała, że zapisy 
art. XII ustawy z dnia 26 czerwca 1974 r. Przepisy wprowadzające Kodeks Pracy, 
na podstawie których podjęta została uchwała Rady Gminy Pawłowice nr X/73/95 z dnia 
21 kwietnia 1995 r. zgodnie z istniejącym orzecznictwem sądów administracyjnych, 



uznane zostały za ograniczające swobodę działalności gospodarczej oraz naruszające 
zasadę równości wobec prawa. W związku z powyższym uchylenie uchwały jest zasadne, 
co potwierdziła Komisja Działalności Społecznej. 
Uchwała nr IV/27/2015 w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Pawłowice 
nr X/73/95 z dnia 21 kwietnia 1995 r. - została przyjęta jednogłośnie 
15 głosami za. Uchwała stanowi zał. nr 15 do protokołu. 

Ad. 19 Wolne głosy i wnioski 
1) Przewodniczący Rady A. Szymura poinformował radnych o planowanym szkoleniu 

dla radnych; 
2) Podziękował i wyraził swój podziw za organizacje imprezy EYBL , która odbyła się 

w hali GOS, szczególne podziękowania złożył radnemu Zbigniewowi Duszy -
trenerowi naszej drużyny WOJAN, była to wielka promocja naszej gminy; 

3) Radny A. Krasny poinformował, że pod koniec 2014 r. Komitet Konkursowy Akcji 
Katolickiej ogłosił konkurs, w którym wzięła udział uczennica z Gimnazjum nr 1 
w Pawłowicach i zajęła I miejsce w Woj. Śląskim - wyraził podziękowania dla 
Dyrektora GZO; 

4) Radny Piotr Drobek - zwrócił się do Rady, aby udzielić głosu przedstawicielowi 
klubu sportowego Futsal K. Worynie - nie wyrażono zgody; 

5) Radny Marek Sciskoł - zawnioskował, aby sołtysi mogli uczestniczyć 
w posiedzeniach komisji Rady - Przewodniczący odpowiedział, że posiedzenia 
Komisji są otwarte, każdy może wejść na salę obrad, ponadto Wójt spotyka się 
z sołtysami i tam są omawiane sprawy sołectw; Tu Wójt zwrócił się do radnych 
i sołtysów, by wspólnie pełnili dyżury, Przewodniczący dodał, by z dyżurów 
sporządzać notatki i 1 raz w kwartale przekazywać je do Urzędu Gminy; 

6) Poruszył też sprawę utylizacji starych pojazdów, gdzie koszt 3 pojazdów to aż 
12 tyś. zł. - zawnioskował, by temat ten przybliżyć radnym - Kierownik Ref. OSR 
W. Bazgier wyjaśnił jak przebiegają czynności z likwidacja starych aut, ostatecznie 
gmina uzyskuje zwrot poniesionych kosztów i nic nas to nie kosztuje. 

7) Zwrócił uwagę na niedokładność montażu blach na budynku Centrum Kultury 
oraz na wygląd cegły pytając, czy jest to element artystyczny czy zaniedbanie 
przez wykonawcę - tu wyjaśnień udzielił Kierownik ref. Inwestycji J. Wiśniewski -
cegła jest to klinkierka, wybrana przez architekta, jako wzorcowy materiał dla tej 
elewacji, ściana jest skośna więc będzie zamakać, a nalot na cegłach ma sprawiać 
taki wygląd jaki jest. W sprawie blachy powiedział, że została sprowadzona 
z zagranicy, była na miejscu prostowana i również wg architekta jest bardzo 
dobra, a obróbka jest taka jak ma być, przy łączeniu blacha tak wygląda. Po tych 
wyjaśnieniach radny A. Pisarek zwrócił uwagę, że taka cegła jest również 
w Polsce, ale o wiele tańsza, spytał o gwarancje architekta na cegłę, że nie 
popęka i nie rozkruszy się - J. Wiśniewski odpowiedział, że gwarancja jest 
na 5 lat. Dalej radny spytał czy blacha została pokryta specjalnym środkiem 
antyspayowym - J. Wiśniewski odpowiedział, że nie została pokryta takim 
środkiem. Wójt na zakończenie dodał, że to Rada taki projekt wybrała 
i zaakceptowała. 

Nie zgłoszono dalszych uwag ani wniosków. 

Ad. 20 
Po zrealizowaniu porządku obrad - Przewodniczący zamknął IV sesję Rady Gminy 
Pawłowice. 

Protokolant 

PRZE W OD 


